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 Plats    Sal G241/G243,  Nils Ericsonsgymnasiet 

Trollhättan  

 Tid   Tisdag den 24 mars  2015,  kl 13.00-16.00 

 
 Beslutande  Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Ersättare  Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Övriga deltagande Enligt närvarolista, sid 2 
 
 Ärendelista  Sid 3 
 
 Utsedd att justera Stefan Larsson 
 
 
 Paragrafer   16-21 
 
 
 Underskrifter   
 Sekreterare  ............................................................................................ 
   Marit Hansson  
 
 
             Ordförande  ............................................................................................. 
   Maud Bengtsson    
 
 
              Justerande  ............................................................................................. 
   Stefan Larsson  
________________________________________________________________________________ 
 

 
 
 ANSLAG/BEVIS 

     Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag    

 Organ     Kunskapsförbundet Väst 
 Sammanträdesdatum  2015-03-24 

 Datum för anslags uppsättande   2015-04-01 
 Datum för anslags nedtagande   2015-04-29 

Förvaringsplats för protokollet        Vänerparken 5, Vänersborg 
  

 
 Underskrift utdragsbestyrkande …………………………………………..                                                                                                 .............................................................................. 
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                       Närvarolista                        Tjänstgör för 

  Beslutande    
 
Maud Bengtsson (S) 
Kenneth Borgmalm (S) 
Sofia Lindholm (C) 
Kenneth Persson (S) 
Stefan Larsson (S) 

 
 
 
 
Madelaine Karslsson (S) 
 

Jonathan Axelsson (M) 
Orvar Carlsson (KD)  

 
Vakant (FP) 

Lutz Rininsland (V)  
Anders Strand (SD)  
Bengt Karlsson (S) 
Erica Parkås (S) 
Sture Nilsson (S) 
Tobias Sandberg (S) 
Bedros Cicek (KD) 
 

 
Kurt Karlsson (SD) 
 
 
Jonas Nilsson (S) 
 
Theodor Ahrenberg (M) 

 Ersättare 
  
 Lisa Thornadtsson (S) 
 Maria Abrahamsson (S) 
 Mats Häggner (C) 
 Anna-Karin Sandberg (MP) 
 Irma Fredriksson (M) 
 Bengt Rydholm (VFP) 
 Sven-Åke Strandlind (S) 
 Sofia Andersson (S) 
 
 Övriga deltagare 
 Johan Olofson, förbundsdirektör 
 Maria Hildefors, utvecklingschef 
 Linda Blom, kommunikations- och kanslichef 
 Lisa Bogren, personalchef 
 Marie Nordvall, ekonomichef 
 Sandra Bergsander, kvalitetscontroller 
 Marit Hansson, förbundssekreterare 
 Camilla Kauffeldt, VC gymnasieskolan 
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 Ärenden  
 
 § 16 Ordföranden har ordet (Dnr 2015/1) 

 
§ 17 Förbundsdirektören informerar (Dnr 2015/3)  
 
§ 18 Organisation samt utbildningsutbud gymnasieskolorna 
Kunskapsförbundet Väst 2015/2016 (Dnr 2014/78) 
 
§ 19 Meddelanden (Dnr 2015/4) 
 
§ 20 Delegationsbeslut (Dnr 2015/5) 
 
§ 21 Tillsättande av arbetsutskott (Dnr 2015/2) 
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Val av justerare 
 

Stefan Larsson (S) utses att jämte ordföranden justera protokollet.   
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§ 16    Dnr 2015/1 
 

Ordföranden har ordet 
 

Maud Bengtsson och Johan Olofson har varit i Trollhättan och träffat 
omsorgsförvaltningens presidium för att diskutera varför många elever 
väljer gymnasiesärskola i annan kommun och inte på Magnus 
Åbergsgymnasiet. En kartläggning över vilka program som eleverna 
väljer behöver göras, för att se i fall det mestadels rör sig om program 
såsom naturbruk, som inte erbjuds inom Kunskapsförbundet Väst. 
Förbundsdirektören får i uppdrag att utreda frågan samt att hålla 
regelbunden kontakt med omsorgsnämnderna i Vänersborgs kommun 
respektive Trollhättans stad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen samt uppdrar åt förbundsdirektören 
att utreda vilka program inom gymnasiesärskolan som eleverna söker 
utanför Kunskapsförbundet Väst. Regelbunden kontakt skall också 
hållas med omsorgsförvaltningarna i Vänersborgs kommun respektive 
Trollhättans Stad 
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§17    Dnr 2015/3 
 

Förbundsdirektören informerar 

Johan Olofson berättar att det fungerar bra ute i verksamheterna inom 
förbundet. 

Samverkansstrukturen med fackförbunden ses över. Möten har hållits med 
varje fack var för sig, då diskussioner har förts kring hur samverkan 
fungerat och vad som kan förbättras. En ny överenskommelse, 
näraliggande ett samverkansavtal, skall upprättas.  

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



    Sammanträdesprotokoll Direktionen 
  2015-03-24 
                                                               Sid 7 
  

_________________________________________________________ 
 │ Justerandes sign   │ Utdragsbestyrkande 
 │ │                 │  │ 
 │           │ │  │ 
 │ │ │  │ 

 
 
§ 18    Dnr 2014/78 
 

Organisation samt utbildningsutbud för gymnasieskolorna 
Kunskapsförbundet Väst 2015/2016  
 
Vid föregående direktionssammanträde (2015-03-03, § 9) presenterades 
antagningsstatistik från preliminäromgången. Utmaningar finns med de 
program som har minskat antal sökande. Frågor att ta ställning till inför 
kommande läsår är exempelvis om antagningsstopp skall göras eller om 
programmen i stället skall samköras på en skola. 
 
Program/inriktningar som har lågt antal förstahandssökande inom 
Kunskapsförbundets skolor är Estetiska programmet Dans på Birger 
Sjöberggymnasiet, Estetiska programmet Estetik och media samt Estetiska 
programmet Bild på Magnus Åbergsgymnasiet, Industritekniska 
programmet på Birger Sjöberggymnasiet, VVS- och fastighetsprogrammet 
på Nils Ericsonsgymnasiet och El- och energiprogrammet på Magnus 
Åbergsgymnasiet. 
 
Kortsiktiga och långsiktiga beslut har diskuterats i direktionens presidium. 
Långsiktiga beslut kan diskuteras i samband med att en ny lokalutredning 
i syfte att skapa en lokalförsörjningsplan. Då programutbud och lokaler är 
tätt sammanlänkade behövs även långsiktiga beslut tas inför läsåret 
2016/2017. 
 

Direktionens behandling av ärendet 
 
Det ursprungliga förslaget till beslut som gick ut via kallelsen hade 
följande lydelse: 
 
”Direktionen beslutar  

- att  antagningen till Estetiska programmet Dans på Birger 
Sjöberggymnasiet stoppas hösten 2015, 

- att antagningen till estetiska programmet Bild samt Estetiska 
programmet Estetik och Media på Magnus Åbergsgymnasiet stoppas 
hösten 2015, 

- att antagningen till El- och energiprogrammet på Magnus 
Åbergsgymnasiet stoppas hösten 2015, och förläggs till Vänerborg, 
men med fortsatt laboratorieverksamhet (inriktning distribution) i 
Trollhättan 

- att  VVS- och fastighetsprogrammet erbjuds i form av lärling samt 
- att antagningen till Industritekniska programmet på Birger 

Sjöberggymnasiet stoppas hösten 2015 och att utbildningen  
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förläggs permanent i Trollhättan 
 
Direktionen ger också förbundskontoret i uppdrag att göra en ny 
lokalutredning i som resulterar i en lokalförsörjningsplan”. 
 
Innan dagens sammanträde beslutades dock att VVS- och 
fastighetsprogrammet skall starta hösten 2015 eftersom det finns sökande 
till alla de tolv platserna som var tänkt att erbjudas, exklusive lärling. 
 
Nytt förslag till beslut fick därmed följande lydelse 
 

- ej starta industriprogrammet på Birger Sjöberggymnasiet och 
permanent flytta utbildningen till Trollhättan 

- samla El- och energiprogrammet genom att antagningen till El- och 
energiprogrammet på Magnus Åbergsgymnasiet stoppas hösten 
2015, och förläggs till Vänerborg, men med fortsatt 
laboratorieverksamhet (inriktning distribution) i Trollhättan 

- antagningen till Estetiska programmet Bild, Estetiska programmet 
Estetik och Media samt Estetiska programmet Dans stoppas, samt 

 
att direktionen också ger förbundskontoret i uppdrag att göra en ny 
lokalutredning som resulterar i en lokalförsörjningsplan. 
 
 
Diskussioner fördes därefter kring programmen, främst Estetiska 
programmet Dans. 
 
Yrkanden 
 
Lutz Rininsland (V) yrkade efter anförande, att Estetiska programmet 
Dans skall starta även hösten 2015. 
 
Sofia Lindholm (C) yrkade på tillägget ”att direktionen ger förvaltningen i 
uppdrag att undersöka möjligheterna att inleda ett samarbete med 
Uddevalla angående VVS-programmet”. 
 
Jonathan Axelsson (M) yrkade bifall till Sofia Lindholms förslag. 
 
Beslutsförfarande 
 
Ordförande presenterade förslag till beslut enligt ovanstående nya förslag, 
men med den ändringen att Estetiska programmet Dans tas bort ur texten, 
i enlighet med yrkande av Lutz Rininsland (V), och därmed startar hösten  
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2015, och ställde därefter frågan om direktionen kunde besluta så. 
Direktionen svarade ja på frågan. 
 
Därefter ställde ordföranden frågan om Sofia Lindholms (C) 
tilläggsyrkande skulle fogas till beslutet. Genom acklamation fann 
ordförande att yrkandet avslogs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen beslutar  
 

- att ej starta industriprogrammet på Birger Sjöberggymnasiet och 
permanent flytta utbildningen till Trollhättan 

- att samla El- och energiprogrammet genom att antagningen till El- 
och energiprogrammet på Magnus Åbergsgymnasiet stoppas 
hösten 2015. Programmet förläggs till Vänerborg, men med fortsatt 
laboratorieverksamhet (inriktning distribution) i Trollhättan 

- att antagningen till Estetiska programmet Bild och Estetiska 
programmet Estetik och Media stoppas hösten 2015. 

 
Direktionen ger också förbundskontoret i uppdrag att göra en ny 
lokalutredning  som resulterar i en lokalförsörjningsplan  
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokollsutdrag 
studie- och yrkesvägledare 
rektorer 
Antagningskansliet Fyrbodal 
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§ 19    Dnr 2015/4 
 

Meddelanden  
 
Meddelandelista för perioden 2015-02-23 – 2015-03-16 redovisas enligt 
bilaga.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen noterar informationen. 
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§ 20    Dnr 2015/5 
 

Delegationsbeslut 
 
Delegationsbeslut för perioden 2015-02-23 – 2015-03-16 redovisas enligt 
bilaga  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Direktionens beslut 
 
Direktionen godkänner redovisade delegationsbeslut för perioden 
 2015-02-23 – 2015-03-16 enligt bifogat underlag. 
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§ 21    Dnr 2015/2 
 

Tillsättande av arbetsutskott 
 
Genom ett förbiseende av innehållet i förbundsordningen för 
Kunskapsförbundet Väst utsågs vid föregående direktionssammanträde 
ersättare för presidiets ledamöter. Tanken var dels att kunna täcka upp vid 
eventuell sjukdom eller annan frånvaro, dels att vid ärenden som kräver 
större beredning fungera, som ett utökat presidium.  
 
Förbundsordningen medger inte detta, och det beslut som togs vid 
direktionssammanträdet den 3 mars 2015 (Dnr KFV 2015/2 §15) saknar 
därför giltighet. 
 
Enligt § 5 i förbundsordningen medges dock följande ”Direktionen får 
inrätta de utskott och andra organ som den finner lämpligt för att fullgöra 
förbundets ändamål”. 
 
För beredning av ärenden av större omfattning eller dignitet, men som inte 
kräver ägarsamråd, föreslås därför att ett arbetsutskott inrättas. 
 
Arbetsutskottet föreslås bestå av följande medlemmar: 
 
Maud Bengtsson (S) ordförande Bengt Karlsson (S) 
Kenneth Borgmalm (S)  Madelaine Karlsson (S) 
Sofia Lindholm (C)  Mats Häggner (C) 
 
 
Direktionens behandling av ärendet 
 
Sammansättningen av förslaget till arbetsutskott diskuterades. En förfrågan 
har gjorts till Vänersborgs kommun angående direktionens tillsättande av 
arbetsutskott.  Ordförande läste upp det svar som kommit i frågan, vilket 
angav att mandatfördelningen i arbetsutskottet skall spegla valresultatet 
och direktionens politiska sammansättning samt bygga på 
överenskommelse. Nuvarande förslag till arbetsutskott skulle därmed inte 
spegla valresultatet och direktionens sammansättning, samt strida mot 
förbundsordningens och konsortialavtalets föresatser. 
 
Efter diskussioner enades direktionen om återremittering av ärendet för 
vidare utredning. Ordföranden föreslog att ärendet lyftes till ägarsamrådet. 
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Direktionens beslut 

 
Direktionen återremitterar ärendet om tillsättande av arbetsutskott för 
vidare utredning och beslutar att ärendet skall lyftas till ägarsamrådet. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


